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24M: l’hora de la veritat
» Un total de 244 candidatures es disputaran els ajuntaments de la comarca, set menys que l’any 2011
» Bona part dels candidats revaliden el seu lideratge al capdavant de les seves formacions polítiques

Avui comença la campanya elec-
toral amb els pronòstics més di-
fícils dels darrers anys. Tots els
partits de la comarca coincideixen
a dir que hi haurà uns resultats
molts atomitzats i que els pactes
entre les diferents formacions
marcaran els governs dels prò-
xims quatre anys.

En aquests comicis, la co-
marca comptarà amb 244 can-
didatures, set menys que l’any
2011, quan se’n van presentar
251, i 15 menys si es resten els
municipis del Moianès. 

Bona part dels caps de llista re-
validen la seva candidatura. És el
cas, entre altres, de Josep Mayo-
ral (PSC), Josep Casasnovas (ICV-

EUiA) i Pep Mur (ERC) a Grano-
llers, Josep Monràs (PSC), Joan
Daví (CiU) o Oriol López (ERC) a
Mollet, Romuald Velasco (UxM)
a Martorelles, Montserrat San-
martí (IUSF) a Sant Fost, Alber-
to López (PSC) a la Llagosta, Ser-

gi Mingote (PSC) a Parets i Joan
Guil (PSC) a Montmeló.

Però tot i aquesta aparent
continuïtat, la comarca també
compta amb absències destaca-
des. I és que només CiU es pre-

senta a tots els municipis, ERC
abandona el Montseny i Sant
Quirze Safaja i el PSC redueix a
31 les seves candidatures al Va-
llès Oriental. A la Llagosta des-
apareix Ciutadans per la Lla-
gosta, una candidatura inde-
pendent constituïda fa 12 anys
d’una escissió del PSC. Una al-
tra de les candidatures que es re-
tira de la cursa electoral és Gent
per Sant Fost, una llista inde-
pendent nascuda el 2007 de la
mà de Montserrat Armengol,
exregidora d’Independents
Units per Sant Fost, que en els
darrers dos mandats ha estat
present a l’Ajuntament amb
dues regidores. 

Enguany, sens dubte, aug-
menten les coalicions. Entre els
exemples destaquen ICV-EUiA
i Podemos, que s’han unit a
Mollet sota el nom Canviem

Mollet i a Sant Fost amb Sumem
per Sant Fost. Ara Mollet-ERC
ha unit a les seves files els par-
tits Moviment d’Esquerres,
PACMA i Solidaritat Catalana i
la Crida per Granollers forma co-
alició amb la CUP.

El municipi amb més llistes
de la comarca és Les Franque-
ses, on es presenten deu candi-
datures, de les quals dues són
noves: Esquerra Verda (una
marca blanca d’ICV) i Alterna-

tiva per Les Franqueses (una es-
cissió d’UPLF).

Pel que fa a les propostes dels
diferents candidats, els partits
que actualment estan a l’oposició
a Granollers aposten per les po-
lítiques socials, la reindustrialit-
zació i l’exercici de la sobirania.
Josep Mayoral (PSC), per la seva
banda, assegura que seguirà tre-
ballant “perquè la ciutat bategui
amb la força de la gent”. L’opo-
sició a Mollet creu que és neces-
sària una nova manera de fer po-
lítica, amb més transparència i
més participació dels ciutadans.
L’actual alcalde, Josep Monràs,
en una entrevista a Línia Vallès
[veure pàgines 14 i 15] assegura
que seguirà treballant “per les
persones i per reduir l’atur”.

Avui comença una cursa
electoral que, sobretot, es pre-
senta molt emocionant. 

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

Un total de 244 candidatures es disputaran els ajuntaments de la comarca. Foto: Arxiu

Els diferents partits

coincideixen a dir

que els resultats 

seran atomitzats

El municipi amb

més llistes és Les

Franqueses, on hi ha

deu candidatures
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Difusió controlada

Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Vet aquí, que s’ha desfermat una
allau de pasteres que travessen la
Mediterrània, fugint de la mi-
sèria i la desesperació de no
veure un millor futur possible.
Grècia i Itàlia són els estats que,
amb més impotència, viuen
aquesta contínua arribada de
pasteres amb molts joves, dones
embarassades i criatures amun-
tegats en embarcacions sense les
mínimes garanties de poder fer
la travessa sense cap ensurt i tot
sovint amb problemes de segu-
retat entre els mateixos embar-
cats i arribant amb greus pro-
blemes de manca de beguda i
aliments, no diguem higièni-
ques. Europa, una vegada més,
ha fet l’orni davant d’un greu
problema humanitari, amb mi-
lers de cossos negats a les aigües
del nostre dissortat mar. 

Quina hipocresia! Hi ha di-
ners per salvar els bancs –i el res-
cat d’estats de rebot–, amb mi-
lers de milions, i no n’hi ha per
ajudar a uns desgraciats que en la
seva desesperació, sense pensar-
s’ho ni una mica, desafiant el pe-
rill d’una travessa perillosíssima
i amb una arribada carregada
d’incògnites, emprenen l’aven-
tura amb l’esperança d’un futur
segur que molt dur, però molt
millor que no el que estan vivint
als seus països. També entren en
aquest terrible joc d’interessos
les màfies que s’encarreguen de
transportar a canvi d’importants
quantitats de diners, explotant la
desesperació dels que volen mar-
xar i arruïnant les famílies que
recapten diners per enviar al seu
parent a la “terra promesa”. 

Al pas que anem a la Medi-
terrània acabarem anomenant-
la “Mare Sinistrum”

4Mare sinistrum
per Jordi Lleal

#Descontrolada#PerSotaDeLaMitjana #VidaSana

A hores d’ara ja ens trobem a
menys d’un mes per a les elec-
cions municipals, les eleccions
transversals i territorials per
excel·lència, però que enguany
poden representar –haurien de
representar– una primera vol-
ta de les eleccions plebiscitàries,
una preparació per al gran com-
bat democràtic del 27-S. De fet,
el 9 de maig –dia en què s’inicia
oficialment la campanya de les
municipals del 24M– comença
una carrera “contrarellotge” de
quatre mesos de molta intensi-
tat política. 

Les municipals del 24 de
maig tindran lloc en un moment
en què cal que ens repolititzem
i adquirim més consciència –so-
cial i nacional–. Molts dels pro-
blemes dels nostres pobles, viles
i ciutats no es podran resoldre
satisfactòriament si la política, en
majúscules, no pren una altra di-
mensió; un caire transformador,
sempre tenint en compte que el
24M exercirem un doble vot: pel
territori –per la nostra localitat–
i per al país català en el seu con-
junt. Per altra banda, el 24M
també estarem votant el que jo
anomeno les institucions terri-
torials intermèdies; és a dir, els
consells comarcals i les diputa-
cions. Les eleccions municipals
del 24 de maig no deixen de re-
presentar una altra oportunitat
per exercir la nostra sobirania

política.  Aquestes haurien de ser
les eleccions de la primavera
catalana, uns comicis que ens
tornin a mobilitzar de debò i, al-
hora, que puguem respondre
als reptes de la política de pro-
ximitat. Les municipals també
són unes eleccions molt geo-
gràfiques i complicades de ges-
tionar; en cada un del 947 mu-
nicipis de Catalunya s’ha de
plantejar una campanya diferent
i, a vegades, resulta difícil com-
putar-ne els resultats i fer-ne una
anàlisi acurada. En qualsevol
cas, sí que és important d’es-
mentar que en aquestes elec-
cions caldria sancionar, pena-
litzar les llistes i els candidats
sense vinculació amb els muni-
cipis. És lleig presentar-se a la
ciutadania, en la festa de la de-
mocràcia d’una forma fraudu-
lenta, sense respecte pels mu-
nicipis que vols representar, no-
més per interès electoral.

En síntesi, en aquesta pre-
campanya del 24M ja es pot dir
que, de nou, ens dirigim vers
una campanya permanent
molt dura. Caldrà estar prepa-
rats i, sobretot, caldrà fer un
gran esforç, de sacrifici perso-
nal i col·lectiu, per compro-
metre’s per lluitar per millorar
la situació social i nacional. El
24M pot començar una nova
primavera catalana: depèn de
tots nosaltres.

per Josep Loste

4El 24M i la primavera catalana

@Mariona_Ferrer: Les diferències au-
tonòmiques de despesa per habitant en
educació i sanitat són d'un 60%. Catalunya
està per sota de la mitjana.

@DeClaseBaja: Pero Mariano Rajoy, para
las fotos corriendo a esas velocidades usa
una opturación de 1/125 o te saldrán movi-
das, membrillo mío.

@AdriaDidac: Titular: Una nau russa cau
cap a la Terra sense control i no se sap on
caurà. Això si, ho farà el dia 9 de maig cap
a les 7 del matí.

4Elecciones sin programa
per Mauricio Palomo

23 de Abril pasado. Diada de
Sant Jordi. Como siempre la
Rambla de Mollet presenta un
aspecto magnífico. Paradas ven-
diendo rosas, libros, y lo que
cada vez se ve más, paradas de
todos los partidos y formaciones
políticas de nuestra ciudad. Ya
sabía el resultado, pero quise
comprobarlo "in situ", ya que
había las primeras figuras de los
partidos que se presentan a las
próximas municipales. 

Tuve la paciencia de visitar
todos los puestos de formacio-
nes políticas. Solo pedía una
cosa. Quería un programa por
escrito de lo que harían en caso
de estar en el gobierno munici-
pal. Ni uno solo lo tenía. Me lle-
naron de folletos pero ni un pro-
grama. Cerca de las siete de la
tarde dos, incluso quizás para
que me fuera, me indicaron
que "los estaban esperando de

la imprenta". Me pregunto que
clase de partidos tenemos en
nuestro país que, a menos de un
mes de las elecciones, no tienen
terminados sus programas para
ofrecer a los electores.  En los fo-
lletos no había ninguna con-
creción. Mucho "haremos, va-
riaremos, procederemos, da-
remos, etcétera, pero ni un solo
plan detallado de como se van
a hacer estos teóricos proyectos,
y menos aún de cómo se finan-
ciará todo. 

Se ve que es una enferme-
dad nacional, ya que hace poco
escuché unas declaraciones de
un "ciudadano" que se presen-
ta como cabeza de lista, que "es-
tamos perfilando y acabando
nuestro programa". Si a trein-
ta días no tienen los programas
terminados, parece ser que pri-
ma la improvisación. Así nos va
a todos.
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@encampanya: L’enquesta de La Van-
guardia és acollida amb satisfacció al PSC:
se supera àmpliament el llindar mínim per
entrar al Parlament.

@sule25: Monedero marxa perquè el
polític rupturista no ha aconseguit guanyar
el professor socialrevolucionari. El seu lloc
sempre serà a l'Acadèmia.

@xavieraldekoa: Uf. 214 de las casi 700
mujeres liberadas en Nigeria están em-
barazadas. Los militantes de Boko Haram
las violaron durante el secuestro.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Sabem quan seran les eleccions dites ple-
biscitàries, sempre que les forces polí-
tiques espanyolistes del PPSOE no les
impedeixin amb el joc del Tribunal
Constitucional. Tanmateix, hi ha no
independentistes que no saben què fer:
del PP i del PSC no se’n poden refiar per-
què, fins i tot analitzats amb indulgèn-
cia, són els responsables d’haver-nos
portat fins aquí. El PP perquè, amb mala
fe, ha alimentat la discòrdia des d’un
constitucionalisme  autoritari. El PSC
està en l’origen del bunyol pre i post es-
tatutari. De l’aparador actual d’escons
sembla que només hauria de sobreviu-
re C’s, que insisteix en una oferta basa-
da en l’omnipresència mediàtica  del seu
líder. Albert Rivera, que és entrevistat so-
vint per les televisions estatals que, a cò-
pia d’explotar-lo monotemàticament,
han fagocitat un discurs que a hores d’a-
ra no resol els desafiaments plantejats
pel sobiranisme democràtic ni connec-
ta amb un catalanisme moderat i pro-
gressista.

Orfes de sigles i amb la musculatu-
ra electoral escaldada, alguns no-inde-
pendentistes imaginen el 27 de setem-
bre com un d’aquests dies atziacs en què
acabes votant el partit que menys me-
nysprees i fas un ús instrumental del vot,
això que els experts anomenen ‘vot útil’
i que, en la consciència dels que l’han
practicat, sempre es viu com un fracàs.

Descartat el vot en blanc, queda
l’abstenció, que té la dignitat apocalíp-
tica del suïcidi i l’encant frívol de l’ex-
travagància. Quedaria l’opció d’ICV si no
fossin tan "complicats".

Mentrestant, l’independentisme
manté una energia capaç de vendre les
desavinences com estratègies. Ja parlen
de convèncer els indecisos  i d’assolir una
majoria que intueixen però que els cal
certificar amb la rotunditat referendà-
ria d’unes eleccions.

Podem és l’alternativa de moda.
Però si no creus en la retòrica telepre-
dicadora, ni en les dreceres màgiques, ni
tens l’energia per indentificar-te amb el

radicalisme generacional o l’igualita-
risme de pla quinquennal, ni combre-
gues amb la flacciditat argumental del
seu discurs en matèria de cultura i d’e-
ducació, què et queda a banda de l’an-
goixa que provoca haver-te d’enfrontar
a mesos d’extenuant gestació electora.

Els dirigents populars i socialistes, de
cara a les municipals del 24 de maig, per
no perdre tots els vots que tenien, apro-
fiten la baixada del sobiranisme, segons
el baròmetre d’hivern del Gesop, en el
qual  CiU i ERC no sumen la majoria ab-
soluta. Ho entenc, tot i que lamento la
interpretació d’algunes bones perso-
nes, per exemple: L’alcalde de Tarra-
gona, Josep Fèlix Ballesteros (PSC),
creu que la força del procés sobiranista
s’està “diluint” de manera “lògica”. En
una entrevista amb l’ACN, Ballesteros
atribueix aquest escenari a les diver-
gències partidistes i al desànim de la gent
com a conseqüència d’una “certa de-
cepció” i d’una disminució de la “dis-
conformitat social”. El batlle tarragoní
retreu a CiU que hagi utilitzat el discurs
sobiranista per tapar “una mala o poca
acció de govern” i li recorda que el Go-
vern ha de governar “en el dia a dia”. De
fet, Ballesteros creu que, tret de la in-
dependència, CiU ha deixat les altres
qüestions en un  segon pla, i considera
que això ha esdevingut “una anomalia
històrica i real”.

Tot i que afirma que no s’atreveix
a pronosticar què passarà en les elec-
cions al Parlament del 27 de setembre,
l’alcalde de Tarragona reconeix que té
la sensació que “l’efervescència” del
procés va de baixa i creu que el Govern
hauria d’haver anteposat unes altres
prioritats. Ballesteros insisteix que,
més enllà d’estar d’acord o no amb la
independència, Catalunya és un país
“que ens estimem tots” i que desitjaria
que també es parlés de temes com ara
l’ocupació, de les oportunitats per a les
persones necessitades, dels grans pro-
jectes de país, de la indústria o del fu-
tur de la cultura.

4Els no independentistes
per Sebastià Barrufet

Woody Allen va dir en certa ocasió que
un polític és aquell que té la virtud de
fer de cada solució, un problema. Que-
di entès que Mollet no és una excepció
del què passa a altres indrets, però in-
dependentment d’altres considera-
cions, el que interessa a un ciutadà de
Mollet és qui serà el seu alcalde els prò-
xims quatre anys.

No és per fer una crítica, però a l’ú-
nic que podem valorar és a l’actual al-
calde d’acord amb la feina feta, de
cara a una possible reelecció o no,
perquè dels altres candidats tan sols po-
dem creure’ns o no les seves propostes.

La feina feta pel Sr. Monràs –del
qual no valoraré cap aspecte personal–
al capdavant de l’Ajuntament ha estat
marcada per una sèrie de solucions que
han provocat més d’un problema. Re-
lacionem tot seguit.

Tema La Vinyota; la solució de tirar
endavant el projecte sense un acord
amb els propietaris sobre el preu d’ex-
propiació ha comportat el problema
d’haver de pagar finalment 14 milions
d’euros. El fet d’haver aconseguit re-
baixar la xifra inicial (uns 22 M €), a la
qual va ser condemnat l’Ajuntament, no
és cap mèrit Sr. Alcalde: la quitança ac-
ceptada pels propietaris és fruit d’un ex-
ercici de realisme, ja que si no accep-
taven la quitança, Mollet Impulsa en-
traria en fallida i no cobrarien res.

Tema Al-Huda; la solució de canviar
els usos del local que aquesta comuni-
tat havia comprat, ha creat el problema,
encara no resolt, de la seva ubicació de-
finitiva.

Tema pàrking de la plaça Joan
Miró; no s’han venut ni llogat les pla-
ces i el cost de la construcció i el man-
teniment se’n ha tingut de fe càrrec l’A-
juntament, uns quants milions més a
tenir en compte. Es va fer algun estu-

di de viabilitat abans de tirar endavant
aquest projecte?

Tema Pla de les Pruneres; a part de
la desviació pressupostària per no ne-
gociar amb la companyia eléctrica de
qui es feia càrrec de treure el transfor-
mador, ja m’agradaria veure si aquest
pàrking és rendible o passarà quelcom
similar al de la Plaça Joan Miró.

I per no avorrir el lector, parlaré fi-
nalment de la solució de suprimir un
carril a l’entrada de la rotonda del De-
cahtlon: això provoca un problema de
cues de vehicles que arriba a l’autovia
C-17 amb el perill que comporta.

Sort que el Sr. Monràs va dir en cer-
ta ocasió que no era home de números
i per tant això “l’exculpa” dels números
vermells que ha deixat. A la transparent
pègina web municipal no hi ha mane-
ra de veure quin es el deute total de l’A-
juntament amb bancs i proveïdors. 

El Sr. Felipe Calvo, fan incondicio-
nal del nostre alcalde al qual l’hi atri-
bueix obres fetes per altres adminis-
tracions, va dir en certa ocasió “El Sr.
Monràs és un luxe”, però jo afegiria que
és un luxe que no ens podem permetre.
Si en comptes de ser un alcalde –que
pretenia un augment de sou–, fos un di-
rectiu d’una empresa privada en comp-
tes de d’un augment  de sou ja l’haurien
despatxat.

Tots els candidats que malden per
aconseguir l’alcaldia, a l’hora de fer pro-
postes i promeses que tinguin en comp-
te la greu situació econòmica que tro-
baran degut a la relació de despropò-
sits anteriors.

A allò que va dir Woody Allen, que
un polític és aquell que fa de cada so-
lució un problema, jo afegiria que al-
guns polítics fan un mèrit de solucio-
nar els problemes que ells mateixos han
creat.

4De cada solució, un problema
per Ramon Masvidal
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Continua el conflicte del servei de
manteniment de l’enllumenat
públic del municipi, però sembla
que ara s’obre una nova via de
negociació.

En els últims dies la CNT ha
plantejat una nova proposta ne-
gociadora de màxims i mínims i
està a l’espera de rebre una res-
posta de l’Ajuntament i de la
nova concessionària  SECE. Fonts
de la CNT asseguren que per
“desbloquejar l’actual situació
enquistada, serà necessari l’esforç
i implicació de totes les parts”.

El conflicte prové de l’adjudi-
cació del servei a una nova em-
presa, l’any passat. Tot i la peti-
ció dels treballadors, en el concurs
no apareixia la subrogació dels
contractes dels antics treballadors
i SECE, la concessionària que va

guanyar l’adjudicació, no va in-
corporar la plantilla de l’anterior
concessionària (Imesapi). Els
treballadors ho van denunciar i
una sentència judicial els va do-
nar la raó, però SECE encara no
ha executat la sentència.

Els treballadors d’Imesapi

van ser donats de baixa a la Se-
guretat Social i SECE no els dóna
d’alta,  motiu pel qual es troben
sense feina i sense una prestació
per atur que el SEPE els hi ha de-
negat perquè entén que haurien
de ser reincorporats a la feina per
l’empresa SECE.

Una de les vagues que han fet els treballadors d’Imesapi. Foto: CNT

Reprenen les negociacions per
subrogar la plantilla d’Imesapi 
» Els treballadors han presentat una nova proposta d’acord i estan 

a l’espera de rebre una resposta per part de l’Ajuntament i SECE

Josep Marquès deixa la
presidència de Creu Roja

SOCIETAT4El granollerí Josep
Marquès ha deixat la presidèn-
cia de Creu Roja Catalunya per
“motius personals i per facilitar
l’arribada de noves persones als
càrrecs de direcció”. Marquès,
que era president de l’entitat
des del 31 de maig del 2007, ha
estat substituït per Antoni Agui-
lera, que fins ara era vicepresi-
dent i que ja havia estat al cap-
davant de l’entitat entre novem-
bre del 2005 i maig del 2007.

Durant els últims anys, Josep
Marquès i Antoni Aguilera han
treballat conjuntament al cap-
davant de la Creu Roja, i desta-
quen els esforços que han hagut
de fer últimament per “ajudar els

milers de persones que pateixen
les conseqüències de la crisi a
Catalunya”. Marquès, abans d’o-
cupar el càrrec de president de
la Creu Roja a Catalunya, havia
estat president de l’Assemblea
Local de la Creu Roja de Gra-
nollers, una etapa en la qual
l’ONG va experimentar un gran
augment de socis.

La Creu Roja està celebrant
el seu projecte electoral des de fi-
nals de l’any 2014 i el finalitza-
rà aquest estiu. Al llarg d’aquest
procés, es renoven tots els cà-
rrecs de la Creu Roja locals, co-
marcals, provincials, autonò-
mics i estatals, a més dels òrgans
d’assessorament i control.

SOLIDARITAT4Els granollerins
han tornat a donar bona mostra
de la seva solidaritat en la cam-
panya Cap nen sense bigoti,
que ha aconseguit recaptar 929
litres de llet a la recollida física
a les vuit oficines de la Caixa a
Granollers i centres associats a
l’Obra Social “la Caixa”.

En total, aquesta campan-
ya –a la qual s’han sumat dife-
rents personalitats destacades,
empreses, escoles i clubs espor-
tius de forma espontània– ha re-

collit un total de 298.000 litres
de llet a Catalunya, entre la re-
captació física i els canals elec-
trònics, que se sumen als
100.000 litres de llet que va do-
nar l’Obra Social “la Caixa” com
a tret de sortida de la campanya. 

Amb aquesta iniciativa soli-
dària es vol donar resposta a la
insuficiència al Banc dels Ali-
ments d’aquest producte de cost
assequible i caducitat estimada
en uns tres mesos. Dels
21.870.890 quilos d’aliments

recollits l’any passat pels bancs
dels aliments catalans, 3.069.512
eren llet, la qual cosa equival a 12
litres de llet a l’any per a cada be-
neficiari, quan la quantitat mí-
nima requerida seria d’uns 50 li-
tres a l’any.

A partir d’ara, es pot seguir
col·laborant amb aquesta ini-
ciativa fent aportacions eco-
nòmiques que es destinaran a
minorar les necessitats anuals
de llet als bancs dels aliments
catalans.

Successos | Dos anys de presó per atracar un banc de la ciutat
Els jutjats de Granollers han condemnat dos homes a dos anys de presó per l’atracament a una 
oficina de la Caixa, al centre de Granollers, l’octubre passat. La sentència fixa la pena tenint en 
compte els agreujants d’ús d’una disfressa i de reincidència i l’atenuant de dependència de les 

drogues dels dos homes. A més, se’ls prohibeix aproximar-se a l’oficina assaltada durant tres anys.

Redacció
GRANOLLERS

Granollers recull 929 litres de llet
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El TAG, centre pilot per crear un
distintiu de qualitat ambiental

SOCIETAT4La Generalitat vol
crear un distintiu de qualitat am-
biental per a equipaments escè-
nics i per poder implementar
aquesta ecoetiqueta ha seleccio-
nat vuit equipaments, entre els
quals hi ha el Teatre Auditori de
Granollers (TAG), que faran de
centres pilot. La prova consistirà
en la comprovació del compli-
ment per part d’aquests equipa-
ments dels criteris necessaris per
obtenir el distintiu.

L’ecoetiqueta és un sistema
voluntari de qualificació am-
biental que identifica i certifica
de manera oficial que el pro-
ducte o servei que la llueix té
una afectació menor sobre el
medi ambient i que compleix

criteris ambientals estrictes es-
tablerts prèviament. En el cas
d’aquesta nova categoria, “té
com a principal finalitat pro-
moure i reconèixer l’ecoefi-
ciència i la sostenibilitat en la
planificació, projecció i gestió
dels equipaments culturals”.

A banda de la creació del dis-
tintiu de garantia de qualitat
ambiental, el Departament de
Cultura i el de Territori i Soste-
nibilitat han col·laborat, a més,
en la creació d’un Manual de bo-
nes pràctiques ambientals. Una
guia de recomanacions que per-
meten assolir una gestió ade-
quada i estructurada al voltant
de l’estalvi energètic, l’eficiència
i la sostenibilitat ambiental.

Els dos grans polígons del mu-
nicipi han creat l’Associació
d’Empresaris i Propietaris dels
Polígons Industrials Congost i
Jordi Camp, amb la qual s’uni-
fica la representativitat.

La nova associació, creada
per guanyar eficiència col·lecti-

va i massa crítica, espera arribar
durant aquest any a la seixan-
tena de socis, segons el suport
rebut al llarg dels darrers mesos.
La participació en l’associació és
oberta tant a les activitats pre-
sents als polígons com a les
propietats. 

Les tasques prèvies a la cre-
ació de l’entitat han estat des-
envolupades per una comissió
gestora formada per un grup de
representants de les empreses

interessades, que consideren
que l’associació “serà un ins-
trument clau per a la millora i
manteniment de les dotacions
dels dos polígons i per generar
oportunitats de col·laboració
entre els associats”. La creació de
l’entitat s’ha fet amb l’acom-
panyament del servei de Pro-
moció Econòmica de l’Ajunta-
ment de Granollers i el suport
especialitzat de la Unió de Polí-
gons Industrials de Catalunya.

Acte de constitució de la nova associació que uneix els polígons Congost i Jordi Camp. Foto: Ajuntament Granollers

Els dos polígons del municipi
s’uneixen en una associació

Redacció
GRANOLLERS

Presentació del distintiu de qualitat ambiental. Foto: TAG
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L’Ajuntament ha hagut de retirar
alguns missatges de la campan-
ya Orgull de Mollet. La Junta
Electoral Provincial de Barcelo-
na ha desestimat el recurs d’al-
çada que va presentar l’alcalde
per defensar aquesta campanya
i ha obligat el consistori a elimi-
nar els missatges que fan refe-
rència a les “fites aconseguides”.

Aquesta campanya va ser
denunciada fa uns dies per Ara
Mollet ERC-MES per conside-
rar-la electoralista i contrària a
la llei electoral (LOREG).

La resolució de la Junta Elec-
toral especifica que la informa-
ció sobre inversions i fites en pe-
ríode electoral no només no és
imprescindible per a la salva-
guarda de l’interès públic o per
al correcte desenvolupament

dels serveis públics sinó que, a
més, suggereix una pretensió
d’influència en l’orientació del
vot dels electors, ja que es des-
criuen inversions i les actuacions
i fites que des de l’Ajuntament
s’han realitzat o es realitzaran.

Des d’Ara Mollet ERC-MES
consideren que la desestima-
ció del recurs de l’Ajuntament
per part de la Junta Electoral els

dóna la raó i demanen que se’ls
expliqui quant ha costat la cam-
panya.

El PSC, en canvi, recorda
que “només s’insta a retirar al-
guns missatges, no tota la cam-
panya”, lamenta “la manca de
criteri d’ERC i l’electoralisme en
totes les seves accions” i acusa
els republicans de “voler que la
ciutadania ignori la veritat”.

Presentació de la campanya Orgull de Mollet. Foto: Ajuntament de Mollet

La campanya ‘Orgull de Mollet’
es manté amb modificacions
» La Junta Electoral Provincial de Barcelona obliga l’Ajuntament 

a retirar els missatges que fan referència a les “fites aconseguides” 

La Policia denuncia retallades
en la conciliació familiar

LABORAL4Dilluns passat, una
vintena de membres de la Poli-
cia Municipal es van concentrar
davant de l’Ajuntament per rei-
vindicar els seus drets de con-
ciliació laboral i familiar. 

L’associació sindical de po-
licies Plus i CCOO denuncien
que “des del mes de gener s’ha
produït un canvi de criteris de
concessió de vacances, permisos
i llicències que en molts casos
impedeix conciliar la vida fa-
miliar i professional”. Segons els
sindicats, “des de fa tres mesos
es denega qualsevol petició d’as-
sumptes propis i s’està obligant

a concentrar les vacances els
mesos de juliol i agost”. Els tre-
balladors consideren que pren-
dre aquestes mesures “suposa-
rà disposar de menys efectius en
aquest període amb les conse-
qüències que això pot provocar”
i asseguren que abans de fer la
mobilització han intentat trobar
solucions, però diuen que no
han rebut respostes.

Des de l’equip de govern as-
seguren que aquestes mesures
no estan suposant cap manca
d’efectius i que s’està complint
amb el que marca l’actual con-
veni col·lectiu.

COMERÇ4L’Ajuntament i l’As-
sociació Agrària de Joves agri-
cultors (ASAJA) han signat un
conveni per dinamitzar els pro-
ductes de proximitat al muni-
cipi. Així doncs, a través d’a-
quest acord es fomentaran els
hàbits de vida saludable i, apro-
fitant la particularitat de Mollet
de disposar d’una àrea agrícola
com és l’Espai Rural de Ga-
llecs, s’impulsarà el creixement
econòmic en el territori de ma-
nera sostenible.

El regidor de Mercats, Joan
Daví, destaca la voluntat de po-
sar “els productes de l’hort de
Gallecs a l’abast del ciutadà”
amb “parades al voltant de l’es-
glésia i al carrer Sant Oleguer, on
hi havia hagut antigament la
Plaça Mercadal”. Les parades
s’instal·laran tots els dimarts al
matí. Els dissabtes primers de
mes, també al matí, les parades
es posaran a la plaça Can Borrell.
A més, aquests productors esta-
ran presents a la Fira Gourmet,

que tindrà lloc l’últim cap de set-
mana del mes de maig.

Els tipus de productes seran
de producció ecològica i tradi-
cional. Per àrees, hi haurà pro-
ducció de verdures i llegums de
Gallecs, de Lliçà de Vall i altres
municipis del Vallès Oriental, i
d’Osona, productes lactis i em-
botits per la seva experiència i es-
pecialització. L’alcalde, Josep
Monràs, remarca que “és bo que
arribin als ciutadans els enciams
de casa nostra”.

Societat | Mollet homenatja la gent gran
Durant tota la setmana, la gent gran ha estat la protagonista de la ciutat, ja que hi ha hagut 

una programació especial d’activitats per reconèixer la feina activa que ha fet aquest col·lectiu 
durant tot el curs. El programa d’activitats ha girat al voltant de la temàtica del cinema 

de tots els temps i es clourà avui a dos quarts de sis amb un ball de germanor al Mercat Vell.  

Redacció
MOLLET

Aposta pels productes de Km 0
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Entrem a la recta final d’una le-
gislatura força complicada. Com
la valora?
Sense cap mena de dubte ha
estat la legislatura més difícil de
gestionar. La crisi ha fet que
moltes famílies necessitessin el
suport de l’Ajuntament i hem
incrementat els recursos pel
que fa als serveis socials i a la
creació d’ocupació i de l’activi-
tat econòmica. No obstant això,
em sento relativament satisfet,
perquè sempre que hi hagi una
persona que encara no tingui
feina, no puc estar content.

Quin és el seu pronòstic de cara
al 24 de maig?
Sóc molt optimista perquè hem
fet feina, hem estat al costat de

la gent, hem complert amb la
paraula donada i hem defensat
els serveis públics com ningú.
Entenc que la gent hauria de
valorar això més enllà d’anar a
propostes d’absoluta incertesa
de futur. Hi ha algunes forma-
cions que poden fer grans dis-
cursos, però les seves accions
van en la direcció contrària del
que diuen, nosaltres no. 

Què més pot aportar Josep Mon-
ràs a la ciutat si és reelegit?
Amb tota la humilitat del món,
els ciutadans poden estar se-
gurs que lluitaré amb totes les
meves forces per defensar allò
que crec millor per a la ciutat i
la seva gent. No cal que creguin
en les meves paraules, només
vull que facin balanç dels anys
que porto al capdavant de l’A-
juntament i que revisin la feina
feta. Amb la veritat, la transpa-
rència i la proximitat és on sem-
pre trobaran Josep Monràs.

La seva candidatura compta
amb cares noves i un terç d’in-
dependents. Per què aquests
canvis?
A totes les nostres llistes sem-
pre hi ha hagut aquest equilibri
entre renovació i experiència
amb l’element comú de l’estima
per Mollet. Tots els membres de
la candidatura han demostrat
estimar la ciutat i són gent que,
tot i els moments difícils, no
han renunciat a les seves con-
viccions, com han fet altres.
Estem en un món on tothom es
preocupa de les seves coses i on
hi ha moltes persones que han
anat canviant de jaqueta de ma-
nera permanent.

Ho diu pels exregidors socialis-
tes que ara donen suport a Ara
Mollet ERC?
Només dic que hi ha gent que
considera que alguns han de-
mostrat que probablement no
havien de formar part del nos-

tre partit i que altres es mouen
pel protagonisme personal, en
alguns casos, o la rancúnia, en
altres. Però en cap cas pel pro-
jecte polític d’ERC. A més, això
ha provocat que molta gent
convençuda d’ERC no pugui
estar a la llista electoral.

Em pot donar noms?
No. En tot cas és ERC que ha de
donar els noms. Segurament
ells diran que no n’hi ha cap,
però m’he trobat amb militants
d’ERC que els hagués agradat
lluitar per aquest projecte polí-
tic i en el seu lloc han incorpo-
rat gent que fa quatre dies els
criticaven.

Està dient que aquesta gent no
defensarà el projecte d’ERC al
municipi?
No, però la rancúnia mai no pot
ser un projecte polític. I aquesta
gent està amb ells per això. El
projecte d’ERC són els munici-

pis per la independència que el
PSC el respecta, però no el com-
parteix. A Mollet hem de parlar
de la ciutat.

Però Mollet forma part d’un
projecte molt més gran que és
Catalunya...
Molt bé, quan hi hagi aquesta
discussió es farà al lloc on per-
toqui, però no voldria que se se-
grestés el vot dels molletans per
coses que no tenen a veure amb
allò que ha de passar a aquesta
ciutat. Per ara, només han anat
en contra de tot i han dit que la
independència és la solució. Jo
el que presento és un projecte
per la ciutat.

En cas que fos necessari, torna-
rien a pactar amb algun partit
per mantenir-se en el govern? 
Nosaltres fa diferents legislatu-
res que pactem amb altres for-
macions. Durant molt de temps
vam fer acords amb ICV, però

Josep Monràs
Alcalde de Mollet i candidat del PSC a la reelecció

Text: Pamela Martínez
Fotografia: Neus Marmol

Entrevista

“No es pot renunciar a allò 
que es creu per un grapat de vots”
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un dia hi van renunciar. Crec
que els pactes són bons, perquè
donen estabilitat política als go-
verns i l’acord de la darrera le-
gislatura amb CiU ha estat molt
bo per la ciutat, perquè ens hem
mogut com un únic govern, no
com dues formacions polítiques.

Descarten pactar amb determi-
nats partits?
Jo no descarto ningú. En tot
cas, són altres partits que es
descarten.

Hi ha diferents candidats que
parlen de ser els alcaldes de tot-
hom. Vostè no ho ha estat?
Sí, jo sóc l’únic que ho ha estat.

Aquesta frase la diuen tots els can-
didats, per tant, el que proposa
l’alcaldable d’ERC és exactament
el mateix que diu l’alcaldable de
Ciutadans o del PP.

També parlen d’una nova ma-
nera de fer política. S’ha quedat
antiga la seva?
No, al contrari. En els darrers
anys, ells no m’han demostrat
mai, amb cap proposta, quina
és aquesta altra manera de fer
política.

Finalment la Junta Electoral els
ha obligat a treure alguns dels
missatges de la campanya Or-
gull de Mollet. Creu que va ac-

tuar correctament amb la pre-
sentació d’aquesta campanya?
Al Ple de gener es va aprovar
una moció per unanimitat que
instava el govern a fer campa-
nyes de sentiment de perti-
nença a la ciutat. Això no ho
recorden els que van votar-hi a
favor. La Junta Electoral ha re-
conegut que no hi ha cap publi-
citat al darrere que el Josep
Maria Pou o el Fran Blanco di-
guin que Mollet és casa seva.
Crec que la denúncia que ha fet
ERC forma part de la seva pro-
paganda publicitària, perquè
coneixien la campanya des de
feia temps i no ho han denun-
ciat fins ara. Nosaltres fem el

que ha dit la Junta Electoral,
però em preocupa que hi hagi
gent que no faci valdre l’orgull
de Mollet.

ERC diu que no sap com està la
caixa de l’Ajuntament. Com
deixa Josep Monràs els comp-
tes municipals?
Això és un altre lema de campa-
nya. Em sap greu que no es lle-
geixin els papers. De fet, moltes
vegades aproven coses que ni
s’han llegit, com quan no van
votar a favor que els nens tin-
guessin menjador els mesos
d’estiu. Actualment, l’Ajunta-
ment està per sota del màxim
legal que marca l’endeutament.
I això que hem hagut de fer
front a sentències injustes, de
les quals sembla que alguns no
en volen parlar. Potser és per-
què algunes persones que van
iniciar la gestió de la Vinyota
ara estan a la seva llista.

Els diners que s’han de pagar
de la Vinyota hipotequen l’A-
juntament?
Rotundament no, però si hagu-
éssim fet allò que deia l’oposi-
ció sí. El tema de la Vinyota està
superat, perquè la sentència diu
que hem de començar a pagar
l’acord amb el 72% dels propie-
taris a partir del 2016 i, com
que tenim recursos econòmics,
ja hem fet el primer pagament.
Per tant, que no es preocupin
perquè aquests anys hem fet
una correcta gestió econòmica i
hem prioritzat les persones i els
serveis públics.

El petit comerç ha patit molt la
crisi. Ha fet tot el que podia per
impulsar-lo?
He fet tot allò que estava a les
meves mans. Segons l’anuari de
la Caixa, Mollet és el municipi
on, proporcionalment, hi ha
hagut més obertures de petit
comerç en els últims anys. Hi
ha unes normes i jo no puc
negar llicències a establiments
si la llei permet la seva implan-
tació. Hi ha diferents firmes co-
mercials que volen instal·lar-se
a Mollet i el mercat comercial és
lliure. Per tant, fins que altres
administracions no el regulin,

només podem intentar mante-
nir l’equilibri. 

Fa uns dies 2.500 persones re-
clamaven que s’augmentés la
protecció de Gallecs. Faran al-
guna cosa al respecte?
Fa uns mesos vaig veure una
pancarta que deia que es venen
Gallecs i els ajuntaments callen.
Qui calla és l’Ajuntament de
Santa Perpètua, que és qui s’ha
venut els terrenys, perquè jo he
protegit tot el que he pogut. La
part de Gallecs del nostre muni-
cipi està protegida i, a més, estem
d’acord amb ampliar aquesta
protecció a l’àmbit dels Pinetons.
Crec que altres ajuntaments hau-
rien de seguir l’exemple.

Alguns també diuen que Mollet
ha perdut la capitalitat del Baix
Vallès...
Que el cap de llista d’ERC digui
això, demostra la seva desinfor-
mació i absoluta manca de co-
neixement de la ciutat, perquè
ell sí que viu d’esquena a Mo-
llet. Hi ha molts projectes que
es porten a terme al municipi i
probablement no els coneix
perquè no hi participa. El se-
nyor López parla des de la igno-
rància i em preocupa que un
candidat a l’alcaldia no conegui
el batec de la seva ciutat.

Un batec que també s’ha fet seu
la comunitat musulmana. Com
estan les relacions avui?
No tenim relacions amb els
seus responsables perquè s’han
tancat en banda respecte a una
possibilitat d’acord. Nosaltres
sempre hem defensat la legali-
tat i ells sabien des del primer
moment que la llei no deixava
que aquell local fos un centre de
culte. Van intentar que modifi-
quéssim la norma a través d’un
xantatge i a aquest alcalde els
xantatges no li fan modificar ni
les normes ni les conviccions. El
que lamento és la posició de
Canviem Mollet i d’ERC, que
només van tenir interès a par-
lar amb el president de la co-
munitat musulmana i no amb
els veïns de l’Estació de França.
No es pot renunciar a allò que
es creu per un grapat de vots.

Entrevista

“El senyor López (ERC) parla
des de la ignorància. Em preocupa
que un candidat no conegui 
el batec de la seva ciutat”
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De l'1 al 10, com valora la gestió del
govern municipal durant aquesta le-
gislatura? 
Un cinc. No es pot negar que l’actual govern
municipal ha fet actuacions bones per a la
ciutat, però també n’ha fet de dolentes. La
gestió del govern ha estat continuista, molt
autoritària i poc participativa. A més, per
mantenir el pacte amb CiU, han hagut d’evi-
tar pronunciar-se en qüestions bàsiques que
afecten tant l’Ajuntament com els ciutadans.

Si el maig és alcaldessa, quina serà la pri-
mera decisió que prendrà?
Una de les principals decisions que prendria
seria revisar l’estat intern de l’Ajuntament (po-
dríem parlar d’auditoria). Els ajuntaments no
poden gastar més d’allò que ingressen. Han
de pagar a temps i amb la màxima transpa-
rència i no esperar que altres administracions
et solucionin els problemes com ha passat  a
Mollet, que ens hem hagut d’acollir als dos
plans de proveïdors que ha ofert l’Estat per
poder fer front els deutes que teníem.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
Totes les que afectin directament les perso-
nes. Mesures per fer que els ciutadans tinguin
més diners a les butxaques. És a dir, abaixaria
els impostos. Mesures per donar oxigen als
emprenedors, amb menys obstacles i més in-
centius fiscals.Apostaria pel comerç local, po-
tenciaria els polígons industrials i faria
atractiva l’oferta perquè s’instal·lessin noves
empreses, entre altres.

Estaria disposada a pactar amb alguna
altra formació per entrar al govern muni-
cipal?
No es tracta d’entrar únicament al govern
municipal, sinó d’aconseguir el Mollet que
tots desitgem. Hem d’esperar a veure què
passa el pròxim 24 de maig: quins resultats
es treuen, com queda la situació política i
després ja valorarem el que sigui més adient
perquè Mollet vagi endavant.

La veu de la resta de candidats a Mollet
» Tots els candidats coincideixen a destacar la necessitat de realitzar una auditoria per conèixer l’actual
situació dels comptes municipals i a fer de l’Ajuntament una institució més transparent i participativa

Susana Calvo (PP)

“La gestió del govern 
ha estat continuista,
molt autoritària i poc

participativa”

De l'1 al 10, com valora la gestió del go-
vern municipal durant aquesta legisla-
tura? 
Amb un suspens. La puntuació és el de
menys. El PSC s’ha limitat a continuar amb
la deriva de retallades imposada des de la
Generalitat i el govern central. Totes les me-
sures socials que s’han adoptat han estat a
causa de la pressió social i, malgrat això, són
insuficients.

Si el maig és alcalde, quina serà la primera
decisió que prendrà?
Una auditoria. Necessitem saber quina és la
situació econòmica dels comptes munici-
pals, perquè sembla que el deute real és
sensiblement més gran que el reconegut
des de l’Ajuntament.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
Governarem amb i per a tothom, amb
transparència i participació. La nostra prio-
ritat serà la lluita contra la crisi, l’atur, la po-
bresa i l’exclusió social. A més, volem que la
gestió de l’Ajuntament estigui fonamen-
tada en criteris d’eficàcia, eficiència i res-
ponsabilitat que serviran per optimitzar els
seus recursos humans i materials. Per altra
banda, els nostres regidors estaran sotme-
sos al codi ètic que hem aprovat. Es a dir,   li-
mitació de mandats, sou, revocació i
rendiment de comptes. Entre altres moltes
coses, farem de la participació de la ciuta-
dania un objectiu primordial amb referèn-
dums vinculants, consells de participació i
pressupostos participatius i farem de Mo-
llet una ciutat on tothom se senti integrat.

Estaria disposat a pactar amb alguna altra
formació per entrar al govern municipal?
No comparteixo les idees de la vella política
en la qual l’objectiu del pacte és assolir el
poder. Crec que s’ha de pactar sobre un
programa que prioritzi el bé comú i on la
prioritat siguin les persones. El seu benes-
tar és el nostre objectiu principal.

Xavier Buzón (Canviem)

“No comparteixo que
l’objectiu del pacte sigui
assolir el poder. S’ha de

pactar pel bé comú”

De l'1 al 10, com valora la gestió del govern
municipal durant aquesta legislatura? 
Com a ruïnosa i personalista no es mereix més
que un 1. Els efectes d’aquest mandat els pa-
garem tots els molletans durant dècades.

Si el maig és alcalde, quina serà la primera
decisió que prendrà?
Convocaré una assemblea oberta municipal,
de manera urgent, per explicar l’estat real de
l’Ajuntament a tots els ciutadans i capgiraré
el pressupost per eliminar despeses no prio-
ritàries i augmentar les dedicades a les per-
sones, ajuts socials, beques per a menjadors
i escoles bressol i pobresa energètica.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
Mollet ha de canviar de cap a peus. No n’hi
ha prou amb un simple recanvi, cal capgirar
l’Ajuntament. Cal realitzar una auditoria pú-
blica del deute municipal i determinar els
responsables. Dotar-nos d’un reglament de
participació que reconegui els principis de
la democràcia directa i implantar els refe-
rèndums vinculants. També cal posar l’A-
juntament al servei dels ciutadans i aprimar
l’estructura municipal eliminant tots els càr-
recs de confiança, limitar el nombre de re-
gidors a dedicació a cinc i rebaixar els seus
sous a 2,5 vegades el SMI. 

Estaria disposat a pactar amb alguna altra
formació per entrar al govern municipal?
El nostre objectiu no és entrar a cap govern
municipal, però sumarem el nostre treball i
els nostres vots per fer possible una alterna-
tiva que acabi amb el règim actual i avanci en
mesures d’esquerra real per capgirar Mollet.

Israel Giuffrida (CUP)

“Mollet ha de canviar de
cap a peus. No n’hi ha

prou amb un recanvi. Cal 
capgirar l’Ajuntament”

De l'1 al 10, com valora la gestió del govern
municipal durant aquesta legislatura? 
Aquesta valoració la realitzaré el 24 de maig
a les urnes com tots els molletans. Crec que
és la millor manera i on realment s’ha de va-
lorar aquesta tasca.

Si el maig és alcalde, quina serà la primera
decisió que prendrà?
Sol·licitar una auditoria per saber com estan
els comptes municipals i penjar-la al web de
l’Ajuntament, així com divulgar-la a tots els
mitjans perquè arribi a tots els molletans.

Quines són les principals mesures que cal
emprendre per millorar el municipi?
Donarem incentius, beneficis fiscals i facili-
tats administratives a les empreses i empre-
nedors que es comprometin a contractar
aturats de Mollet. Aquests ajuts seran majors
si els contractats tenen més de 55 anys o són
joves. Donarem facilitats perquè les empre-
ses s’instal·lin als polígons industrials del mu-
nicipi amb la condició que la majoria de les
persones que contractin siguin de Mollet.
Farem auditories periòdiques per mostrar
l’estat dels comptes municipals i enquestes
de població cada quatre mesos per conèixer
les inquietuds dels ciutadans. 

Estaria disposat a pactar amb alguna altra
formació per entrar al govern municipal?
No pactarem amb ningú per una cadira,
però estem oberts a pactar propostes amb
tots els partits per millorar Mollet. Ciutadans
té un comitè de pactes que serà qui estu-
diarà aquestes propostes i amb el nostre as-
sessorament i coneixement del municipi,
decidirà.

Francisco Muñoz (C’s)

“No pactarem amb
ningú per una cadira,
però estem oberts a 
acordar propostes ”

Línia Vallès ja va publicar recentment les entrevistes 
als candidats de CiU (Joan Daví) i d’Ara Mollet ERC - MES 

(Oriol López) en anteriors edicions del mes d’abril. 
Podeu consultar-les al web www.liniavalles.cat.
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Mollet participa en un estudi
d’ocupabilitat pioner a Europa

ENSENYAMENT4Més de mil
alumnes de secundària i batxi-
llerat de cinc instituts del mu-
nicipi han participat en un pro-
jecte, pioner a Europa, per mi-
llorar la futura ocupabilitat dels
estudiants. Al projecte també hi
ha participat l’Empresa Muni-
cipal de Formació Ocupacional
(EMFO).

Segons la coordinadora del
projecte, Laura Arnau, “aquest
estudi mesura les vuit compe-
tències bàsiques per a l’ocupa-
bilitat, que són l’autoorganit-
zació, la construcció del projecte
professional, la presa de deci-
sions i resolució de problemes,
el treball en equip, la comuni-
cació, la perseverança, la flexi-
bilitat, la responsabilitat i la
coresponsabilitat”. La finalitat

de l’estudi, que ara està en la
fase d’obtenció de resultats es-
tadístics posterior als tests fets
als més de mil alumnes parti-
cipants, és intervenir educati-
vament per millorar aquestes
competències transversals, im-
portants en el món educatiu i la-
boral i essencials per a la vida
personal i acadèmica. 

El test es compon d’un total
de 30 preguntes amb cinc res-
postes donades, relacionades
no tant amb els coneixements
com amb la capacitat d’actua-
ció del jove davant d’una si-
tuació donada. En aquest sen-
tit, l’alcalde, Josep Monràs, ha
valorat molt positivament
aquest “projecte innovador que,
de ben segur, traspassarà fins
a l’àmbit europeu”. 

Els veïns de la zona residencial si-
tuada entre els carrers Can Fà-
bregas i la Riera ja no poden
aguantar més els continus sorolls
que provoquen els clients dels
bars musicals de la zona quan
aquests tanquen les seves portes.
Per aquest motiu s’han organit-
zat en una plataforma veïnal.

Segons expliquen des de la

plataforma, “les queixes no són
recents, sinó que es remunten a
uns quants anys enrere”, però fins
ara s’havien limitat “a presentar
instàncies particulars a l’Ajunta-
ment o bé trucar a la Policia Lo-
cal”. Els veïns es queixen que els
clients dels locals (actualment
n’hi ha quatre)  sovint criden i es
barallen al carrer o posen la mú-
sica dels seus cotxes a un volum
molt alt. Això passa quan tanquen
els locals, que, segons els horaris
que tenen marcats a la porta, po-
den obrir d’11 de la nit a les qua-

tre de la matinada dels divendres,
dissabtes i festius. 

Els veïns es plantegen prendre
mesures legals en cas que sigui
necessari, mentre que els pro-
pietaris dels locals afirmen que es-
tan disposats a “prendre totes les
mesures que facin falta” i asse-
guren que fins ara “desconeixíem
què passava, perquè ni l’Ajunta-
ment ni els veïns ens han fet te-
nir constància d’aquesta proble-
màtica”. La Policia Municipal
també s’ha compromès a “millo-
rar les condicions actuals”.

Zona on hi ha els bars musicals. Foto: Google Maps

Els veïns de Can Fàbregas
s’organitzen contra els sorolls 

Redacció
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Més de mil alumnes han participat en el projecte. Foto: Ajuntament de Mollet
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L’Elite Dance representarà a
Espanya a la Dance Worldcup
DANSA4Un total de 26 alum-
nes de l’escola de ball Elite Dan-
ce seran alguns dels encarregats
de representar a Espanya en la
Dance Worldcup que es porta-
rà a terme a Romania, entre el
27 de juny i el 4 de juliol.

La Dance Worldcup és un
esdeveniment comparable als
jocs olímpics, en el qual més de
3.000 ballarins competeixen
representant els seus països en
una setmana plena d’espectacles
de diferents disciplines.

Per poder classificar-se els
diferents participants han hagut
de competir prèviament a la

Dance Worldcup Spain que es
va portar a terme fa unes set-
manes a Sitges.

L’escola paretana va pre-
sentar set coreografies, de les
quals van ser premiades les del
grup d’alumnes de Hip Hop,
amb medalla de bronze, i la co-
reografia dels components de
Jazz Spirit, amb medalla de
plata. A més, van obtenir me-
dalla a títol individual, Andrea
Molgosa, plata en categoria so-
lista modern, i Eidan Rodrí-
guez i Raquel Silvestre, que van
obtenir la medalla d’or en duo
modern líric. 

La farmacèutica Grifols serà una
de les primeres empreses euro-
pees que es beneficiarà del Fons
d’Inversions Estratègiques, més
conegut com a Pla Juncker. El
consell del Banc Europeu d’In-
versions ha aprovat la concessió
d’un crèdit d’aproximadament
100 milions d’euros a aquesta
companyia de Parets.

Juntament amb Grifols tam-
bé rebran finançament la cons-
trucció de 14 centres de salut a
Irlanda, l’ampliació d’un aero-
port de Croàcia i una empresa si-
derúrgica d’Itàlia.

En el cas de Grifols, el prés-
tec es destinarà a intensificar les
inversions destinades a projec-
tes de recerca i desenvolupa-
ment (R+D). Actualment, l’em-
presa vallesana treballa en la
recerca de noves indicacions per
a les proteïnes plasmàtiques,
per localitzar aplicacions en el

tractament de l’Alzheimer, ma-
lalties vasculars, cirurgia car-
diovascular i trombosi arterial,
entre d’altres.

El préstec cobrirà part de la
inversió que la companyia pre-
veu destinar a aquestes activitats
de recerca, que s’avaluen en 241
milions d’euros. En un comuni-
cat, Grifols ha assegurat que re-
bran els diners en els pròxims

mesos, “quan s’acabin de fer les
negociacions financeres i legals
necessàries”. 

El Banc Europeu d’Inversió
considera que “el suport a
aquests projectes contribuirà a
reforçar la posició competitiva de
Grifols en el mercat global de
medicina transfusional i con-
tribuirà a conservar opcions d’o-
cupació qualificada”.

Edifici de la farmacèutica Grifols a Parets. Foto: Arxiu

L’empresa Grifols rebrà 100
milions d’euros del Pla Juncker

Medi Ambient | Restauren part de l’arbrat de Ca l’Isidre Coix 
Entre la setmana passada i aquesta s’ha portat a terme la restauració de part de l’arbrat de la
Verneda de Ca l’Isidre Coix, amb una actuació a 30 exemplars. L’acció ha consistit en la poda

de reducció d’escapçada, poda de branques seques i la tala dels arbres secs existents. La 
finalitat és rejovenir l’arbrat alhora que garantir la seguretat dels usuaris d’aquest espai verd.

Redacció
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ENSENYAMENT4L’Ajuntament
ha rebut prop de 1.700 enques-
tes omplertes per famílies del
municipi per impulsar el pro-
jecte dels Camins Escolars. A l’a-
bril es van lliurar uns 1.900
qüestionaris per a les famílies de
les escoles del municipi. 

La regidora d’Educació, Vir-
gínia Jiménez, destaca “la res-
posta positiva i majoritària de
les famílies” i afegeix que “ara
ens afanyarem per analitzar les
aportacions i desenvolupar els

Camins Escolars segurs a la
Llagosta”.

Les AMPA, l’alcalde, la regi-
dora d’Educació i els tècnics de
l’Ajuntament es tornaran a reu-
nir el 18 de maig per començar
a proposar accions immediates
dins d’aquest projecte i així po-
der executar-les abans de la fi-
nalització aquest curs escolar. En
tot cas, Jiménez apunta que  “el
compromís és que els Camins
Escolars segurs siguin una rea-
litat a partir del curs 2015-16”.

La Llagosta tindrà un nou Cen-
tre Atenció Primària (CAP). L’al-
calde, Alberto López, i els re-
presentants de zona de l’Institut
Català de la Salut (ICS) han
acordat que tècnics d’ambdues
institucions comencin a treballar
en el projecte de construcció
d’un nou CAP per satisfer les ne-
cessitats que planteja la pobla-
ció. Segons López, “davant la fal-
ta de sòl de propietat pública al
municipi, el nou equipament
podria edificar-se probablement
al costat d’on està ara l’ambula-
tori, a la zona del Parc Popular
que toca amb el carrer de Vic”.
Això comportaria, després de la
construcció del nou edifici, “alli-
berar l’espai que actualment
ocupa el CAP perquè passés a
formar part del Parc Popular”.

D’aquesta manera, es pretén
donar resposta a les contínues
queixes dels ciutadans pel que
fa al funcionament i les defi-
ciències que pateix l’actual edi-
fici del CAP.

A més, fins a finals de maig
l’ICS invertirà prop de 90.000
euros en la millora de les actuals
instal·lacions del CAP, com ara
el sistema de climatització i la

coberta de l’edifici (especial-
ment, les lluernes). De mo-
ment, l’Institut Català de la Sa-
lut ja ha iniciat els treballs per
substituir la maquinària de cli-
matització per millorar el con-
fort a totes les àrees del CAP. Se-
gons confirmen des de l’ICS
“els nous aparells que s’estan
instal·lant són més potents, si-
lenciosos i eficients”.

Actual edifici del CAP. Foto: Ajuntament de la Llagosta

L’Ajuntament i l’ICS projecten 
un nou edifici per al CAP

Redacció
LA LLAGOSTA

Unes 1.700 famílies volen que
s’impulsin els Camins Escolars

Martorelles | II Concurs de cartells de Festa Major
Un any més, l’Ajuntament ha convocat el concurs per triar el cartell de la Festa
Major. El premi al millor treball estarà remunerat amb un import de 1000 
euros, la tècnica és lliure i les obres es poden presentar al Celler de Carrencà
fins al 29 de maig. L’obra guanyadora es presentarà a finals del mes de juliol.

Economia | Bona participació en el I Open Getting Contact 
El I Open Getting Contact del municipi ha comptat amb la participació d’una cinquantena 

d’empresaris que han compartit informació sobre els seus negocis. El networking ha començat 
amb una xerrada sobre comunicació empresarial. La segona part de l’acte ha consistit en 

trobades per parelles on els empresaris han compartit les seves necessitats i allò que poden oferir. 

Martorelles / Sant Fost

Martorelles obre una nova
línia d’ajuts escolars

MARTORELLES4Des del dilluns
passat i fins al 5 de juny les fa-
mílies del municipi poden sol·li-
citar els nous ajuts per a llibres
de text i material escolar.

L’objecte de la convocatòria
és la concessió d’ajuts a alumnes
d’educació infantil de segon ci-
cle, educació primària i educa-
ció secundària obligatòria dels
centres escolars de tot el muni-
cipi. Així doncs, poden sol·lici-
tar aquests ajuts el pare, mare o
tutor legal, amb empadrona-
ment a Martorelles, d’aquells
alumnes matriculats en qualse-
vol centre del municipi (des de
P3 a 6è) o a l’Institut Alba del
Vallès (1r d’ESO a 4t d’ESO) du-

rant el curs 2015-16. En aquest
cas la quantitat dels ajuts es de-
terminarà d’acord amb les sol·li-
cituds rebudes.

Per una altra banda, fins al
29 de maig, l’alumnat empa-
dronat a Martorelles i que esti-
gui escolaritzat en centres pú-
blics o concertats de famílies
amb ingressos baixos, també
pot sol·licitar l’ajut individual de
menjador. Poden ser beneficia-
ris els alumnes matriculats en
un centre educatiu del Vallès
Oriental sostingut amb fons pú-
blics de Catalunya i en qualse-
vol dels cursos de segon cicle
d’educació infantil i d’ensen-
yaments obligatoris.

El Parlament de Catalunya ha
demanat a la Generalitat que re-
conegui “la necessitat inajor-
nable de desviar el trànsit de
l’actual carretera B-500 fora del
nucli urbà de Sant Fost” i l’ins-
ta a “formular un projecte que
defineixi el traçat de desvia-
ment provisional d’aquesta via
en un termini no superior a sis
mesos”. L’alcaldessa de Sant
Fost, Isabel Sanmartí, es mostra
molt satisfeta i remarca que “és
un fet històric per a Sant Fost,
hem fet un pas de gegant, ens
han donat la raó, han legitimat
la nostra reivindicació i reco-
neixen que és competència de la
Generalitat”. 

La proposta s’ha aprovat
amb el suport de tots els grups,
excepte ERC que s’ha abstingut,
després que CiU retirés dues es-

menes presentades que deixa-
ven a l’aire qui s’havia de fer res-
ponsable del projecte de traçat
alternatiu. Segons el regidor
d’Urbanisme, Francisco Fer-
nández, “a l’hora de prendre la
decisió han tingut en compte els
números presentats de circula-
ció de vehicles (360.000 al mes)

i el nombre d’infractors, uns
1.000 al mes, dels quals el 96%
són de fora del municipi”.

Amb tot, la Comissió pel
desviament es manté alerta i as-
segura que “ara toca pressionar
el director general de Carreteres
amb diferents accions reivindi-
catives, si són necessàries”.

El Parlament aposta pel desviament de la B-500. Foto: Ajuntament de Sant Fost

El Parlament reconeix la
necessitat de desviar la B-500
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la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

366.600 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Badalona · 

Baix Maresme · l’Hospitalet
Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts
Badalona

Setmanal
Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

150.250
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025

36.000
9.000

Total 366.600

14 mensuals
5 quinzenals
1 setmanal

180.350
150.250
36.000
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Ple absolut en la presentació
dels candidats d’ICV-EUiA

POLÍTICA4La sala de la Con-
còrdia es va quedar petita per
acollir la presentació de la can-
didatura d’ICV-EUiA per a “can-
viar Montmeló”. Més de 230
veïns van assistir a l’acte i molts
altres van haver de seguir-lo
des dels passadissos, les escales
i el vestíbul.

Els ecosocialistes van pre-
sentar una candidatura forma-
da per 23 persones, que “re-
presenten una gran renovació,
amb 15 candidats nous, i un fort
rejoveniment, amb una mitjana
d’edat de 41 anys”.

El candidat a l’alcaldia

d’ICV-EUiA, Jordi Manils, va
explicar la forta aposta per in-
corporar fins a set persones in-
dependents, i va destacar que
“aquesta no és només la candi-
datura d’ICV-EUiA, sinó la de
totes les persones que volen un
canvi progressista a Montmeló”.

A més, Manils va voler re-
marcar que ICV-EUiA es pre-
senta a les eleccions “amb les
mans netes i les butxaques bui-
des, i el dia que ens toqui marxar,
marxarem amb les mans netes i
les butxaques buides, perquè un
dels màxims valors d’aquesta
candidatura és l’honestedat”.

Des d’ahir l’heliport del Circuit  de
Barcelona-Catalunya ja pot rebre
aviació comercial, de manera
que ja hi poden operar vols tu-
rístics de passatgers, mercaderies,
correus o helitaxis. La posada en
funcionament d’aquest equipa-
ment s’ha fet coincidir amb el
Gran Premi de Fórmula 1 d’a-
quest cap de setmana.

El Departament de Territo-
ri i Sostenibilitat, el Circuit de
Barcelona-Catalunya i el pro-
motor privat BG Helicòpters
van acordar fa menys d’un any
impulsar les actuacions neces-
sàries per a la conversió de l’he-
liport, que fins ara era d’ús res-
tringit, a infraestructura d’ús
públic, cosa que li permet rebre
transport comercial.

D’acord amb això, BG Heli-
còpters ha realitzat les inver-
sions necessàries per a realitzar
totes les actuacions imprescin-

dibles per assolir aquest objec-
tiu. Així doncs, aquest heliport
disposa d’àrea d’aproximació
final i enlairament, plataforma
d’estacionament per a cinc he-
licòpters, aparcament exterior
per a vehicles, servei de salva-
ment i extinció d’incendis i di-
ferents edificis que acullen el
centre d’operacions, oficines,
zona d’espera, bar, terrassa i
hangar.

Des del departament de Te-
rritori i Sostenibilitat, s’afirma
que “el nombre d’operacions no
serà superior a les 20.000, no es
faran operacions de formació de
pilots i la densitat del trànsit no
superarà la xifra de 100 opera-
cions diàries”. L’heliport del Cir-
cuit de Catalunya és el primer
d’ús públic i de promoció priva-
da que s’estableix en l’àmbit de
l’Estat espanyol.

Vista aèria de l’heliport. Foto: Generalitat de Catalunya

Comença a funcionar l’heliport
del Circuit de Catalunya

Política | ERC presenta el seu equip i signa el compromís de l’ANC
ERC Montmeló ha presentat Albert Monserrat com a candidat a l’alcaldia, a la vegada que ha signat

l’adhesió al compromís pel #24M de l’ANC. Durant l’acte, Monserrat ha remarcat que les seves 
prioritats seran “la igualtat d’oportunitats i la cohesió social”. La número dos, Joana Verdana, ha

destacat “la necessitat d’avançar units amb les entitats, agrupacions i col·lectius socials”. 

Redacció
MONTMELÓ

Presentació de la candidatura d’ICV-EUiA. Foto: ICV-EUiA
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L’aparcament de Jacint
Verdaguer tindrà 400 places

URBANISME4L’Ajuntament ja
ha posat en marxa els treballs
d’ampliació de l’aparcament de
l’avinguda de Mossèn Jacint
Verdaguer. Aquest estaciona-
ment sumarà un total de 192 no-
ves places i s’instal·larà a l’espai
de l’antic pàrquing de camions,
que actualment se situa, en con-
cessió administrativa, a la zona
del polígon industrial de Santi-
ga. Una vegada finalitzades les
obres, aquest aparcament dis-
posarà de gairebé 400 places
d’estacionament.

L’actuació s’emmarca en la
Llei de barris i correspon a la se-
gona fase del projecte d’aquest

aparcament situat al barri de
Can Folguera. La primera fase es
va realitzar l’any 2008 i es van
adequar unes 200 places.

Treballadors del pla d’ocu-
pació de construcció realitzen la
urbanització de l’ampliació de
l’estacionament, mentre que els
treballs d’asfaltat i de moviment
de terres s’han encarregat a una
empresa externa. Per a la urba-
nització d’aquest espai, també
s’ha traslladat el dipòsit muni-
cipal de vehicles, que s’ha ubicat
al costat de la comissaria dels
Mossos d’Esquadra, que també
està situada a l’avinguda de Ja-
cint Verdaguer.

La tasca realitzada en l’educació
del temps del lleure d’infants,
adolescents i joves és el motiu
pel qual el Centre d’Esplai El Re-
fugi és el guanyador del Premi
Cultura 2015 que atorga, cada
any, l’Ajuntament de Santa Per-
pètua. L’Esplai ha rebut el nom-
bre més gran de vots populars
davant les entitats Ball de gita-
nes i Grup de teatre Tàndem. 
La presidenta de l’entitat, Ge-
orgina Marjanet, ha expressat el
seu agraïment a tothom pel su-
port rebut i indica que el premi
“esdevé un reconeixement a la
tasca de l’Esplai”. Marjanet tam-
bé ha destacat la tasca de mo-
nitors i coordinadors d’El Refu-
gi en la seva contribució per
una infància més solidària.

Durant la Nit de la Cultura, a
més d’aquest premi també s’han
lliurat els premis de poesia i
contes breus i els premis prima-

vera, en els quals han participat
un total de 547 infants des de 3r
de primària fins a 4t d’ESO.

L’alcaldessa, Isabel Garcia, ha
expressat el ple suport del con-
sistori a la cultura com a “aposta
de futur” i manifesta que “inver-
tir en cultura és una inversió de fu-
tur que no es pot desaprofitar”.

Per la seva part, la regidora
de Cultura, Neus Garcia, ha ex-

pressat que “totes les entitats, as-
sociacions i col·lectius fan una
tasca important per a la forma-
ció i la promoció de la cultura”
i remarca que pel que fa al Pre-
mi Cultura 2015 “la votació po-
pular n’ha escollit una, però to-
tes són mereixedores del nostre
reconeixement per l’esforç i la
implicació que tenen en favor de
la vida cultural del nostre poble”.

Lliurament del premi Cultura 2015. Foto: Ajuntament SPM

El Centre d’Esplai El Refugi
guanya el Premi Cultura 2015

Comerç | Redistribueixen el mercat ambulant
Des de la setmana passada, el mercat ambulant dels dijous ha modificat la seva distribució.

Com a novetat, hi ha parades a l’aparcament de l’avinguda de l’Onze de Setembre, cantonada
amb el passeig de la Florida. Aquest espai s’ha adequat i asfaltat les darreres setmanes. A

més, no hi ha parades al tram del passeig de la Florida que toca amb el Parc Central.

Redacció
SANTA PERPÈTUA
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Nou guardó per al Club Natació
Granollers. El passat 29 d’abril,
la Federació Catalana de Natació
va fer l’habitual reconeixement
anual als esportistes i als clubs
pels resultats que van obtenir du-
rant 2014.

El CN Granollers va aconse-
guir la tercera posició del ràn-
quing en la categoria de millor
club, per darrere del CN Saba-
dell i del CN Sant Andreu, dos
dels gegants de la natació cata-
lana. A banda de les tradicionals
seccions d’aigua (natació, sin-
cronitzada i waterpolo), el CN
Granollers potencia el seu ta-
rannà poliesportiu formant i
competint en gimnàstica artís-
tica, tant masculina com feme-
nina, i és l’únic dels tres primers
classificats que es presenta a

moltes competicions amb es-
portistes amateurs.

A banda del guardó principal,
durant la gala també es va reco-
nèixer diferents esportistes de
l’entitat vallesana. Tres de les in-
tegrants de la secció de natació
sincronitzada, Meritxell Mas,

Cecilia Nieto i Cristina Salvador,
van rebre una menció especial
per la medalla de plata en la mo-
dalitat combo que van guanyar
al Campionat d’Europa que es va
disputar a Berlín. Durant la gala,
el jove waterpolista Agustí Peri-
càs també va rebre una menció.

El president i tres de les sincronistes del club. Foto: CNG

El Club Natació Granollers,
tercer millor club català de 2014
» CN Sabadell i CN Sant Andreu repeteixen com a grans triomfadors

» Tres sincronistes del club també van rebre una menció especial

El mundial de la Fórmula 1
torna al Circuit de Catalunya

MONTMELÓ4Un any més, i ja
en van 25. Aquest cap de set-
mana torna a disputar-se al Cir-
cuit de Catalunya el Gran Premi
de Catalunya de Formula 1, i a
partir d’avui, els monoplaces
més ràpids del món se citen no-
vament amb l’asfalt vallesà, en
una de les proves de més tradi-
ció del mundial.

Durant el dia d’avui comen-
çaran els entrenaments lliures,
on els pilots provaran com s’a-

dapten ells i els seus cotxes al tra-
çat montmeloní en dues ses-
sions, la primera de 10 a 11:30 h
i la segona de 14 a 15:30 h.

El vigent campió mundial,
l’anglès Lewis Hamilton, de l’es-
cuderia Mercedes, arriba a la
prova com a líder destacat de la
competició per davant del seu
company Nico Rosberg i del fe-
rrarista Sebastian Vettel. Ha-
milton és el principal favorit
per endur-se la victòria.

La Llagosta reclama 42.100
euros a Geafe pel CEM El Turó
LA LLAGOSTA4Durant el Ple del
passat 30 d’abril es va acordar
que l’Ajuntament reclamarà
42.100 euros per la via judicial
a l’empresa Geafe, l’antiga con-
cessionària del Complex Espor-
tiu Municipal El Turó.

Aquesta quantitat correspon
a les nòmines dels treballadors
que el consistori va assumir des
de l’octubre de 2012, quan Ge-
afe i el consistori van trencar la
seva relació.

A més, aquesta quantitat
s’haurà de sumar als 119.000 eu-
ros que es van calcular en el tan-

cament definitiu del procés d’in-
tervenció de la gestió i l’explo-
tació del CEM, que es va aprovar
a finals del mes de maig de l’any
passat.

Aquest, però, no és el primer
cop que Geafe i l’Ajuntament es
veuen als jutjats. A principis de
desembre de 2013, el jutge de la
sala de Primera Instància i Ins-
trucció número 2 de Mollet del
Vallès va decretar el sobreseï-
ment de la querella que va pre-
sentar l’empresa per la inter-
venció municipal en el complex
esportiu.

EC Granollers i UD Molletense,
sense marge per a l’errada

COMARCA4A només quatre jor-
nades per al final de la tempora-
da de Primera Catalana, l’únic dels
equips del Vallès Oriental que no
s’hi juga res és la UE Mollet. Els
d’Albert Cámara han garantit la
seva continuïtat a la categoria
després d’una temporada en la
qual sempre han estat a la meitat
de la taula.

Qui ha perdut pistonada és
l’EC Granollers, que no obstant
això continua a la zona alta, ocu-

pant la posició de play-off d’as-
cens, a cinc punts del Júpiter, el
líder. Els granollerins intentaran
retrobar-se amb la victòria, des-
prés de 2 empats i 1 derrota en els
darrers partits.

Per la seva banda, la UD Mo-
lletense acumula 6 jornades sen-
se guanyar, i tot i que no és en
zona de descens directe, ocupa la
plaça de possible descens. Els
d’Antoni Filgaira afrontaran una
difícil visita al camp de la UE Vic.

Mollet | La molletana Carmen Sánchez, or als Campionats Universitaris
L’atleta molletana Carmen Sánchez, de la Universitat Abat Oliva CEU, va guanyar la medalla d’or en els

200 metres llisos les jornades d’atletisme dels Campionats Universitaris que es van disputar a Cartagena
entre el 28 i el 30 d’abril. Sánchez, estudiant de Psicologia, va imposar-se amb claredat a la final el passat

dia 29. Tot i no aconseguir la seva millor marca personal, Sánchez va baixar de la marca dels 26 segons.

Redacció
GRANOLLERS

L’anglès Hamilton és el líder del mundial. Foto: Twitter (@LewisHamilton)
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Els dotze parcs naturals de les
comarques barcelonines són una
visita obligada per als amants de
l’aire pur, els paisatges preservats
i per a tots aquells als qui els
agradi recórrer muntanyes i valls
per camins tranquils i silencio-
sos. Aquests espais són un en-
torn ideal per fer turisme rural
en contacte amb la natura.

I és que la Xarxa de Parcs Na-
turals, gestionada per la Dipu-
tació de Barcelona, conté ra-
cons d'una gran bellesa. El Parc
Natural del Montseny, per exem-
ple, és un mosaic de paisatges
mediterranis i centreeuropeus
tan especial que la UNESCO
l’ha declarat Reserva de la Bios-
fera pel seu gran valor paisat-
gístic, ecològic i cultural.

A més, al vessant litoral de la
província hi ha espais tan fasci-

nants com el Parc de la Serrala-
da Litoral, una cadena de mun-
tanyes on es pot gaudir d'unes
vistes precioses sobre el mar. A
més, d'allà s'ha desprès gran
part de la sorra que conforma les
platges del litoral. Ben a la vora

d’aquest també es pot passejar
per diferents espais verds molt
propers a aquest, com són la Se-
rralada de  Marina, el Parc de la
Serra de  Collserola o el Parc del
Montnegre i el Corredor.

Per altra banda, els itineraris
senyalitzats del Parc del Castell de
Montesquiu guiaran els visitants
per un enorme laberint de jardins
i boscos; d’aquesta manera, el

Parc Agrari del Baix Llobregat
conforma una de les zones agrí-
coles més antigues i fèrtils de Ca-
talunya que es pot recórrer a peu. 

Els aficionats als esports nàu-
tics han de visitar l'Espai Natu-
ral de Guilleries-Savassona, tot
i que aquest espai també té ha-
bilitades diferents zones per po-
der fer senderisme i circuits
pensats per a anar en BTT. 

Si es busquen un altre tipus
d’emocions que no impliquin
aquest tipus d’exercicis físics,
una altra proposta és la visita al
massís de Sant Llorenç del Munt
i a la serra de l’Obac, a tocar de
Terrassa.  

Per últim, a la comarca del
Bages, a la Vall del Flequer, s’hi
troba un conjunt monumental
de tines de vi construïdes en
pedra seca que antigament s’u-
tilitzaven per fer vi a les vinyes
que quedaven molt lluny dels po-
bles, als segles XVIII i XIX, una
proposta per endinsar-se en el
món de l’enoturisme.

Els dotze magnífics
» Les comarques barcelonines presumeixen d’una dotzena de parcs naturals que amaguen 

innombrables racons per descobrir per a tots els amants de la natura i dels esports

NATURA4Situat més al sud que
la resta, el Parc del Garraf sor-
prendrà els visitants amb un as-
pecte diferent al dels espais an-
teriors, amb el margalló com a es-
pècie vegetal més emblemàtica,
una geologia calcària i un mo-
nestir tibetà per als interessats en
la meditació budista. Ben a prop,
al Parc d'Olèrdola, hi ha restes

iberes, romanes i medievals, en-
tre les quals destaca l'ermita ro-
mànica de Sant Miquel. L'interès
del Parc del Foix se centra, a més
dels castells de Penyafort i Cas-
tellet, en la gran varietat d'am-
bients ecològics que s'ha generat
entorn del pantà de Foix. A més,
l’embassament s’ha convertit en
un refugi de fauna.

El Garraf, paisatge diferent

El parc del Montnegre i el Corredor (a dalt a l’esquerra), Sant Llorenç del Munt (a baix a l’esquerra) i el parc del Castell de Montesquiu (a la dreta). Fotos: Diputació

Els aventurers i els

més tranquils poden

gaudir dels parcs

Campanya | Més informació al portal web
En el marc de la campanya Barcelona és molt més, la Diputació explica i impulsa diferents
propostes destinades a conèixer l’oci, la cultura i la natura de les comarques barcelonines.

En el portal www.barcelonaesmoltmes.cat s’expliquen totes aquestes, i es faciliten tots 
els detalls necessaris per a poder planificar sortides per la costa o per les muntanyes.

Redacció
VALLÈS ORIENTAL

Oci



| 30 líniavallès.cat 8 maig 2015 Agenda

agenda@comunicacio21.com

AGENDA SETMANAL
AVUI 8 DE MAIG
19:00 Una flauta i una arpa. Concert de músi-

ca clàssica que ens permetrà  endinsar-nos
en el suggeridor univers sonor que crea el duo
format pel flautista Xavier Relats i l’arpista Ti-
ziana Tagliani. / Teatre Auditori.

DIUMENGE 10 DE MAIG
18:00 Concert líric. La soprano hongaresa Csi-

lla Ötvös ens delectarà amb la seva excepcional
veu. També actuarà Adela Milán i al piano es-
tarà Jesús Silvestre. Preu: 10 euros.  / Esglé-
sia Sant Vicenç.

FINS AL 17 DE MAIG
10:00 Tom Carr. Ecos de Carles Buïgas. La mostra

té un doble objectiu. Per una banda, reivindi-
car Carles Buïgas capaç de transformar visions
en realitats i per una altra, celebrar la creati-
vitat de Tom Carr / Museu Abelló.

DEMÀ 9 DE MAIG
5:00 Marxa parets- Montserrat. Caminada or-

ganitzada pel centre excursionista de Parets
per fer el recorregut de Parets a Montserrat gau-
dint del paisatge que ens envolta. Una vega-
da a la plaça del Monestir de Montserrat es gau-
dirà d’un dia de germanor. / Plaça de la Vila.

DIUMENGE 10 DE MAIG
10:00 Jornada de neteja al riu Tenes. El riu és pa-

trimoni de tothom i és responsabilitat de tots
els ciutadans mantenir-lo net. Per això i em-
marcada dins la campanya Let’s clean up Eu-
rope es convida a tots els veïns a participar en
la jornada de neteja del riu Tenes. Cal fer ins-
cripció prèvia a l’escola de Natura. / Mirador
del Tenes.

DEMÀ 9 DE MAIG
20:30 Segona trobada de bestiari. Les Llagostes

de l’Avern organitzen la segona trobada de
bestiari de foc a la localitat. La plantada de
les bèsties es farà a les 17 h. A les 20 h, co-
mençarà la cercavila i l’encesa de foc. / Pla-
ça de la Sardana.

DIUMENGE 10 DE MAIG
13:00 Cruz de Mayo. La Casa de Andalucía cele-

bra la Cruz de Mayo amb una missa rociera i
un potaje rociero. Es recolliran aliments per a
les famílies necessitades. / Centre Cultural.

DEMÀ 9 DE MAIG
20:30 Sant Fost Nit de l’Esport. Gala en la qual

es donaran els premis als millors esportistes
del municipi. Per assistir-hi cal invitació que
serà lliurada per les entitats esportives als seus
associats. / Pavelló II.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

El passeig de l’avinguda de l’Onze de
Setembre tornarà a acollir la Fira de
Sant Ponç. Un bon nombre de parades
d’artesans i venedors de productes tra-
dicionals, així com entitats locals,
ocuparan el passeig durant els dos dies
que dura el certamen. /Avinguda de
l’Onze de Setembre.

Fira de Sant Ponç
9 i 10 de maig a les 10:30

La companyia  de teatre Can Pantiquet
interpreta una comèdia plena de pe-
tites històries on les vertaderes pro-
tagonistes són les dones, que busca fer
riure a l’espectador. Preu: 5 euros.  / Sala
Fiveller.

Princesas
Demà 9 de maig a les 19:00

Tertúlia sobre els diferents canvis que
es van produir als edificis, carrers i
equipaments de la ciutat durant la
transició. La xerrada comptarà amb el
testimoni d’Enric Garcia-Pey. / Can
Jonch.

Els canvis urbanístics de 
la ciutat durant la transició

Dm. 12 de maig a les 17:00

MARTORELLES. Conte en anglès que
explica la història d’un ratolí que pas-
seja pel bosc. Destinat a infants de 3
a 7 anys per estimular el seu apre-
nentatge de l’anglès. Gratuït. /Biblio-
teca Montserrat Roig.

Story Time:
The Gruffalo

Dl. 11 de maig a les 17:30
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